



Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada

Procurement Hub / Centre d'approvisionnement
Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
200 Kent Street / 200, rue Bishop
Ottawa, ON K1A 0E6

December 21, 2023

**Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION
#30001673
Janitorial Services – Victoria Base Facility**

Questions and Answers #1 / Question et Réponse #1

Further to the above-mentioned Request for Proposal previously forwarded to your firm the following is issued to answer questions received to date.

Pour faire suite à la demande de proposition susmentionnée précédemment transmise à votre entreprise, les informations suivantes sont publiées pour répondre aux questions reçues à ce jour.

Question 1 :

In some previous federal government proposals, we have had to provide proof of financial bid security but upon reviewing this RFP several times, I do not see that as a requirement. Can you confirm that this is not required for submission?

Dans certaines demandes de propositions antérieures du gouvernement fédéral, nous avons dû fournir une preuve de garantie de soumission financière, mais après avoir relu plusieurs fois cette demande de propositions, je n'ai pas vu cette exigence. Pouvez-vous confirmer que cette exigence n'est pas requise pour la soumission ?

Answer 1 / Réponse 1 :

There is no financial bid security requirement for this submission.

Aucune garantie financière n'est exigée pour cette soumission.

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.

Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.